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متن پرسش

با عرض سلام خدمت استاد طاهرزاده بزرگوار: استاد پیرو پرسش 29670 و 29685 و پاسخ شما

مزاحم شدم. حقیقتش استاد بنده چند سالیست توفیق شاگردی در محضر استادم دکتر رضا منتظر را

داشته ام و میتونم قسم بخورم که ایشون یکی از متعهدترین پزشکایی هستند که تا حالا خودم دیدم

و در دوران کرونا هم با وجود تهدیدات و توهینها، تمام وقت مشغول به افشاگری از مسائل پشت پرده

کرونا و طب استعماری (به قول حضرت امام) بخصوص واکسنهای خارجی خطرناک هستند. ایشون

پزشک عمومی هستند و حدود بیست و پج سال است مشغول طبابت در حوزه طب ایرانی اسلامی

هستند و البته محقق و پژوهشکر در تاریخ طب و... حاصل تحقیقات ایشون دو کتاب بسیار ارزشمند

طب اسلامی در آنه وحی و طب ایرانی اسلامی در آنه تاریخ هست. بنده پرسش و پاسخ 29685

را خدمتشون فرستادم تا نظرشون را جویا بشم. که ایشون فرمودند بعضا نگاههای افراطی از جانب

استاد تبریزیان و شاگردانشون هست که ایشون هم قبول ندارند. اما جسارتا پاسخ شما را هم درین

خصوص نتونستن بپذیرند. بنده ازشون خواستم دلیل نقدشون را با شرح بیشتری بیان کنند ولی

ایشان به علت مشغله زیاد درین ابام کرونا (بخصوص که حقیقتا در خط مقدم افشاگری قرار دارند)،

گفتند نیاز به فرصت کافی دارم که از تمام ابعاد موضوع بیان بشه منتها مطالعه ی کامل کتابهاشون را

پیشنهاد دادند چرا که مستدل و منطقی و بدور از تعصب درین خصوص تحقیق کردند و نظراتشون را

بیان کردند. حتی گفتند که میتونند فایل کتاب را هم برای علاقمندان بفرستند. در ضمن ایشان

خودشان از مخاطبان و طرفداران کتابهای شما هستند و ماههای رمضان کتاب روزه دریچه ای به عالم

معنا را به بیمارانشون توصیه میکنند. استاد اگر خودتان صلاح میدونید پرسش را در سایت قرار بدید

بنده قصدم از معرفی ایشون فقط این بود که مردم بدونند ایشون واقعا برای احیای طب ایرانی

اسلامی دارند جهاد علمی و مبارزه می کنند.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اگر در جریان نگاه اصلی ایشان نسبت به امورات طب سنتی قرار بگیرم،

خوب است. بخصوص اگر در موضوع حوزهی آزمون و خطای طب جدید نظری داشته باشند، بدانم

نظرشان چیست. البته بنده رویکرد طب جدید را که بدن انسان را موجودی ماده میدانند و گمان

میکنند هرطور بخواهند میتوانند برای آن تصمیم بگیرند را؛ نمیتوانم بپذیرم زیرا ما در فلسفهی

اسلامی غذا و دارو را معّدات میدانیم تا نفس، در نسبتِ با حقیقت خودش، خود را به تعادل بیاورد.



به همین جهت عمدهی درمانِ اسلامی را «پرهیز» گذاشتهاند تا نفس، امکانِ به خودآمدن داشته

باشد. موفق باشید      


